

A. Polestšuk 70. a. : [arhitekt]

Tehnika Ajakiri 1933 / lk. 101-102 : portr

Ado Johannson : [Eesti I põllutööinstruktor 50-aastane : elulugu]

Põllumees 1924 / lk. 77-79 : portr

Ajakiri "Maatalous" toob ülevaate Ilmari Poijärvi uurimistööst "vitamiineist"

Agronoomia 1922 / lk. 383-384

[Akadeemilise Keemia Seltsi juhatuse liikmed]

Keemia Teated. 1 1932 / lk. 32

Akadeemilise Keemia Seltsi liikmete nimestik 1932. a.

Keemia Teated. 1 1932 / lk. 78-80

Akadeemilise Keemia Seltsi liikmete nimestik 1934. a.

Keemia Teated. 2 1934 / lk. 39-42

[Akadeemilise Keemia Seltsi uued liikmed]

Keemia Teated. 1 1933 / lk. 126

Albrecht Altma curriculum vitae

Altma, Albrecht Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 1-2

Aleksander Kink : [mäeinsener : nekroloog]

Velner, A. Tehnika Ajakiri 1937 / lk. 302 : fot

[Aleksander Kink'i austamisõhtu E.I.Ü-s]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 72

Aleksander Vihma : [teedeinsener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1937 / lk. 166

Alois Senefelder : [saksa leidur, kivitrüki leiutaja]

Trükitehnika 1937 / lk. 173

Ampere : [prantsuse füüsik ja matemaatik]

Freymuth, H. Tehnika Kõigile 1936 / lk. 45-46 : fot

Andre Marie Ampere : [prantsuse füüsik ja matemaatik : 1775-1836]

Elektrik 1936 / lk. 133-134 : fot

Andrew Carnegie : [Šoti tööstur]

Meie Edu 1927 / Suvel. Sügisel, lk. 15-20

[Arhitekt Aleksander Pillack surnud : 1892-1930]

Tehnika Ajakiri 1930 / lk. 48

Arhitekt August Volberg

Uus Talu 1927 / lk. 404 : portr

Artur Aleksander Linholm'i curriculum vitae

Linholm, A.A Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professuurile, II Mäetööde professuurile 1938 / lk. 10-12

Artur Pihlak 50-aastane

T 1935 / lk. 103-104 : fot

Artus [Artur!] Leetberg 50-aastane : [masinaehituse insener-tehnoloog]

Tehnika Ajakiri 1936 / lk. 96 : fot

Arvustaja A. Parts'i arvamus [kandideerijate A. Altma, E. Kilksen'i, V. Koern'i ja G. Mets'a kohta]

Parts, A. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 13-15

Arvustaja A. Öpik'u arvamus [praktilise geoloogia professuurile kandideerija J. Kark'i kohta]

Öpik, A. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professuurile, II Mäetööde professuurile 1938 / lk. 3-5

Arvustaja E. Jaakson'i arvamus [praktilise geoloogia professuurile kandideerija J. Kark'i kohta]

Jaakson, Erich Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professuurile, II Mäetööde professuurile 1938 / lk. 5-7

Arvustaja H. Freymuth'i [p.o. Freymuth'i] arvamus vakantseks kuulutatud elektrotehnika esimesele professuurile kandideerija [O. Reinvald'i] kohta

Freymuth, H. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika esimesele professuurile 1940 / lk. 3-7

Arvustaja J. Kark'i arvamus [mäetööde professuurile kandideerija A.A. Linholmi kohta]

Kark, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professuurile, II Mäetööde professuurile 1938 / lk. 13-14

Arvustaja J. Kopvillem'i arvamus [kandideerija A. Altna kohta]

Kopvillem, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 7-8

Arvustaja J. Kopvillem'i arvamus [kandideerija E. Kilsoni kohta]

Kopvillem, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 8

Arvustaja J. Kopvillem'i arvamus [kandideerija G. Mets'a kohta]

Kopvillem, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 9-10

Arvustaja J. Kopvillem'i arvamus [kandideerija V. Koern'i kohta]

Kopvillem, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 8-9

Arvustaja J. Kopvillem'i arvamus [mäetööde professuurile kandideerija A.A. Linholmi kohta]

Kopvillem, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professuurile, II Mäetööde professuurile 1938 / lk. 14-15

Arvustaja J. Nuut'i arvamus [kandideerijate H. Freymuth'i ja A. Ratassepp'a kohta]

Nuut, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika teisele professuurile 1939 / lk. 9-14

Arvustaja J. Nuut'i arvamus vakantseks kuulutatud elektrotehnika esimesele professuurile kandideerija [O. Reinvald'i] kohta

Nuut, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika esimesele professuurile 1940 / lk. 14-16

Arvustaja J. Taimsalu arvamus [kandideerijate H. Freymuth'i ja A. Ratassepp'a kohta]

Taimsalu, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika teisele professuurile 1939 / lk. 8-9

Arvustaja L. Jürgensoni arvamus [mäetööde professuurile kandideerija A.A. Linholmi kohta]

Jürgenson, Leo Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I, Praktilise geoloogia professuurile, II, Mäetööde professuurile 1938 / lk. 12-13

Arvustaja O. Maddison'i arvamus vakantseks kuulutatud elektrotehnika esimesele professuurile kandideerija [O. Reinvald'i] kohta

Maddison, O. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika esimesele professuurile 1940 / lk. 7-14

Arvustaja O. Martini arvamus [kandideerijate H. Oengo ja A. Komendanti kohta]

Martin, O. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile 1939 / lk. 52-56

Arvustaja O. Reinvald'i arvamus [kandideerijate H. Freymuth'i ja A. Ratassepp'a kohta]

Reinvald, O. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika teisele professuurile 1939 / lk. 7-8

Arvustaja P. Kogermann'i arvamus [praktilise geoloogia professuurile kandideerija J. Kark'i kohta]

Kogermann, Paul Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professuurile, II Mäetööde professuurile 1938 / lk. 7-9

Arvustaja prof. O. Maddison'i arvamus puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile kandideerijate kohta : [H. Oengo ja A. Komendant]

Maddison, O. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile 1939 / lk. 7-51

Arvustaja R. Livländer'i arvamus [kandideerijate A. Altna, E. Kilson'i, V. Koern'i ja G. Mets'a kohta]

Livländer, R. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 10-13

Arvustaja V. Paaveli arvamus kandideerijate kohta puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile : [A. Komendant ja H. Oengo]

Paavel, V. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile 1939 / lk. 57-78

Aug. Vellner, toimetaja 1928-1934

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 17 : fot

August Komendant'i curriculum vitae

Komendant, A. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile 1939 / lk. 1-2

August Ratassepp'a curriculum vitae

Ratassepp, A. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika teisele professuurile 1939 / lk. 5-6

[Autokonstruktor Alfieri Maserati surnud]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 69

[Autotööstur Ray A. Graham surnud]]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 259

[Autovõidusõitja Barney Oldfield kavatseb uue autoga purustada maailmarekordi kiiruses ja saavutada 360 miili tunnis]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 164

Axel Wallen : [Rootsi teadlane, hüdroloog : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 68

Berthelot riigimehena : [prantsuse keemik : 1827-1907]

Arras, P. Pharmacia 1927 / lk. 226-227

C.R. Jakobson salakraavituse propageerijana

Joandi, A. Geodeet 1940 / lk. 80-84

Conference sur Louis Pasteur a la seance solennelle de la celebration du centieme anniversaire de la naissance de Pasteur

Wallner, M.R Pharmacia 1923 / lk. 100-102

Dekaan Hermann Jaakson : [Tartu Ülikooli matemaatika-loodusteaduskonna dekaan]

Üliõpilasleht 1925 / lk. 261 : portr

Dipl. ins. Ferdinand Adoff : [ehitusinsener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 232 : fot

Dipl. ins. Märt Raud 60-aastane : [Eesti põlevkivitööstuse rajajaid]

Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 183 : fot

Dipl. insener Roman Selja lahkus raudteeteenistusest

T 1934 / lk. 117-118 : fot

Dipl.-ins. Anton Uesson 60-aastane : [ehitusinsener]

Tehnika Ajakiri 1939 / lk. 27 : fot

Dipl.-ins. J. Raudsep : [teedeminister]

Eesti Raudtee 1932 / lk. 3 : fot

Dipl.-ins. Karl Jürgenson 50-aastane

Tehnika Ajakiri 1932 / lk. 13 : fot

Dipl.-ins. Karl Jürgenson 50-aastane : [teedeministri abi]

Eesti Raudtee 1931 / lk. 73 : fot

Dipl.-ins. Kasimir Giess 50 a. : [ehitusinsener, Pikalaenu Panga tehniline ekspert]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 128 : portr

Dipl.-ins. Nikolai Viitak : uus teedeminister

Eesti Raudtee 1937 / lk. 51 : fot

Dipl.-ins. P. Tekkel surnud : [Raudteevalitsuse veoameti juhataja]

Eesti Raudtee 1930 / lk. 76 : fot

Dir. H. Neuhaus 50-aastane : [Tallinna Laevaühisuse direktor, Eesti Laevaomanike Ühingu esimees]

Laevandus ja Kalandus 1936 / lk. 78 : fot

Direktor A. Veiderma 50-aastane : [bioloog]

Kaitse Kodu 1938 / lk. 250 : fot

Direktor Peeter Päts 60-aastane : [maamõõtja ja topograaf, Loodushoiu- ja Turismiinstituudi direktor]

Geodeet 1940 / lk. 23-25 : fot

Direktor Peeter Pätsi austamisaktuselt : [maamõõtja ja topograaf]

Geodeet 1940 / lk. 79-80

Doktori väitekirja kaitsmine : [Robert Livländer]

Loodusevaatleja 1932 / lk. 63

[Dr. A. Parts füüsikalise keemia dotsendiks]

Keemia Teated. 2 1934 / lk. 36

Dr. Carl Benz surnud

Auto 1929 / lk. 87 : fot

Dr. chem. Karl-August Loskit : [keemik : nekroloog]

Tänapäev 1936 / lk. 131 : portr

Dr. Gustaf de Laval : [rootsi insener, separaatori leiutaja]

Piimandus 1938 / lk. 166-167

Dr. Jaan Masing 50-aastane : [Tallinna Eesti Põllumeeste Seltsi esimees]

Põllumees 1925 / lk. 37-38

Dr. phil. Gustav Vilbaste (Vilberg) 50-aastane

Luha, A. Eesti Loodus 1935 / lk. 139-140

Dr. phil. Gustav Vilbaste (Vilberg) 50-aastane

Luha, A. Sama // Loodusevaatleja (1935) 4, lk. 97-99 : fot

E. V. teedeministrid : [1918-1923/24 : portreed]

Eesti Raudtee 1924 / lk. 43 : portr

E.L. Cord : [Auburn vabriku juht]

Auto-Sport ja Turism 1933 / lk. 160-161 : fot

Ed. Poola viiekordne suurspäev : 20 aastat tegevust autotransport alal

Auto-Sport ja Turism 1933 / lk. 110-112 : fot

Edison : [Ameerika leidur]

Kilkson, E. Loodusevaatleja 1932 / lk. 17-19 : fot

Eduard Roomere asutas eraautokooli

Auto 1937 / lk. 271 : portr.

Eduard Wegener : [Venemaa tööstuskeemik : nekroloog]

Laur, A. Keemia Teated. 2 1935 / lk. 107

Eesti Biograafiline Leksikon ja põllutulundustegelased

Tamm, R. Agronoomia 1928 / lk. 401-403

Eesti Biograafilises Leksikonis puuduvad kodumaa agrikultuuri tähtsamad edendajad möödunud sajandist

Mets, J. Agronoomia 1934 / lk. 72-74

[Eesti Inseneride Ühingu Klubi vanemaks E. Sommer]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 205

[Eesti Inseneride Ühingu uued liikmed]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / 6, lk. 119; 8, lk. 166; 10/11, lk. 259; Tehnika Ajakiri (1933) 1/2, lk. 27; 11/12, lk. 178; (1934) 1/2, lk. 32; 3/4, lk. 64; 5/6, lk. 95; 7, lk. 112; 9, lk. 144; 11, lk. 180; (1935) 2, lk. 30

Eesti kapteneid

Ülevaade Eesti merekoolidest, 1864-1935 1938 / lk. 101-203 : portr

[Eesti Keemikute Seltsi juhatuse liikmete valimisest]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 15

Eesti Linnade Liidu esimees Tallinna linnapea Anton Uesson 60-aastane : [ehitusinsener]

Eesti Linnad 1938 / lk. 97-98 : fot

Eesti üleriiklise tööstuse ja põllutöö näituse juhatus : [J.Masing, J.Ploompuu, P.Komi, M.Aitsam jt.]

Kodu 1921 / lk. 185-186 : portr

Ehitus-insener Aleksander Sedunov : [nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 264

Elektrilained - imelained : mõnda K.W. [p.o. W.C.] Röntgeni elust : [Saksa füüsik]

Raadio 1938 / lk. 4 : fot

Elmar Kohh - metsateaduse doktor

Eesti Mets 1944 / lk. 21-23 : portr

[Erich Jacoby : Asunikude, Riigirentnikkude ja Talupidajate Põllumajandusliidu Ehitustalituse juhataja, arhitekt]

Uus Talu 1927 / lk. 245 : portr

Ernst Kilksion'i curriculum vitae

Kilksion, E. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 2-3

Esimene metsateaduse doktor Eestis : [A. Mathiesen]

Eesti Mets 1929 / lk. 25 : fot

Faraday mälestuspidustused Inglismaal

Hüsse, J. Tehnika Ajakiri 1931 / lk. 123-124

["Ford" Motor Co. peadirektor Euroopas Percival Perry Eesti Autoklubi liikmeks]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 72

Frederick S. Duesenberg : [Ameerika autode ehitaja : nekroloog]

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 187 : portr

Frederick Soddy, Niels Bohr ja F.T.Aston aatomi mudelite loojatena

Perlit, Harald Gottfried Loodus 1923 / lk. 119-121

Friedrich Georg Struve (1793-1864) : [astronoom ja geodeet]

Luhavälja, F. Geodeet 1935 / lk. 31-33 : fot

G. Marconi - raadiotehnika elluviija : katke A. Merilaiu raamatust sidetehnikaajaloo arengust

Merilaid, A. Raadio 1938 / lk. 18-19

G. Marconi ja Lee de Forest : [raadiotehnika arendajad]

Raadio 1927 / lk. 120-121 : portr

Gebhard Himselius 1603 - 7. I 1676 : [esimesi maamõõdu ja kaardistamise alal tegutsejaid, ka Tallinnas]

Kivi, A. Geodeet 1935 / lk. 29-30

Georg Hermann Quincke (1834-1924) : [Saksa füüsik : nekroloog]

Altmann, A. Loodus 1924 / lk. 585-587

Georg Kull surnud : [insener-mehaanik, E.I.Ü. liige]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 160 : fot

Georg Mets'a curriculum vitae

Mets, G. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 5-6

[Guglielmo Marconi 50-aastane]

Loodus 1924 / lk. 321

Hans Margens 65 aastane : [kaubandusteadlane]

Eesti Kindlustusleht 1939 / lk. 42-43 : fot

Hans Neuhaus surnud : [Eesti Linnadeliidu juhataja ja nõunik]

Linnad ja Alevid 1933 / lk. 97 : fot

Hans Vinnal : [Eesti Autoklubi abiesimees : nekroloog]

Auto 1928 / lk. 144-147 : fot

Harald Saks : [Eesti Põllumajandusliku Keskseksi ehitusinsener : nekroloog]

Põllumees 1926 / lk. 273-274 : portr

Hariduse Rahvakomissariaadis 1. jaanuarist 1940 kuni 1. jaanuarini 1941 registreeritud tehnikute nimekiri

Eesti NSV Teataja Lisa 1941 / lk. 52-58

Haridusministeeriumi Kooliosakonna poolt väljaantud merimeeste diplomide nimestik : [nimed, diplomi väljaandmise aeg ja koht, kutse]

Laevandus 1923 / 2/3, lk. 57-62; 4/5, lk. 78-81; 7/8, lk. 118; 9, lk. 132-136

Haridusministeeriumi Kutseoskuse Osakonna abidirektor Joh. Kiivet 60-aastane

Varma, A. Kodutööstus 1939 / lk. 1-4 : fot

Haridusminister Paul Kogerman : [keemiateadlane]

Eesti Kool 1939 / lk. 487-488 : portr

Harry Zakowsky : [Läti insener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1937 / lk. 190

Heinrich Hertz

Raadio 1927 / lk. 93 : portr

Hellmuth Freymuth'i curriculum vitae

Freymuth, H. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika teisele professuurile 1939 / lk. 1-4

Henri Ford ja uus "Ford"

Auto 1929 / lk. 150-153

Henri Le Chatelier : [prantsuse füsikokeemik : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1936 / lk. 237 : fot

Hermann Namsing : [ühistegelane, majandus- ja kaubandusteadlane, sünd. Viljandis 21.12.1878, surn. 22.03.1924 : nekroloog]

Kider, K. Ühistegevusleht 1924 / lk. 1-4

Hugo Junkers : [Saksa leidur plahvatusmootorite alal 70-aastane]

Auto 1929 / lk. 53 : fot

Hugo Öngo (Oengo) curriculum vitae ja tegevuse kirjeldus

Oengo, H. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta puu-, massiiv- ja raudbetoonkonstruktsioonide professuurile 1939 / lk. 2-6

In memoriam : arhitekt Aleksander Pillack : [portree eludaatumitega]

Tehnika Ajakiri 1930 / lk. 58

In memoriam : [Konstantin Maim, dipl. mere-insener, end. Riigi Sadamatehaste direktor : nekroloog]

Tehnika Kuukiri 1944 / lk. 151 : portr

Ins. Aleksander Adler : [nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1933 / lk. 81 : portr

Ins. Aleksander Kitsnik 50 a.

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 68 : fot

Ins. B. Urban 60-aastane. Tehn. büroo "Ins. B. Urban & Ko" 20. aasta juubel

Tehnika Kõigile 1940 / lk. 86 järel (3 lk.) : fot

Ins. Siegfried Marcus

Auto 1931 / lk. 157 : fot

Inseneer Julius Simpmann-Vambola : suurem raudteede ehitaja ja metsa-suurtööstur Eestis

Eesti Raudtee 1923 / lk. 25-26 : portr

Inseneeride, arhitektide ja tehnikute kutseõiguste seaduse ("R.T." nr. 33/34 - 1923 a.) põhjal 1923 aasta kestel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1924 / lk. 441-446

Insener A. Pihlak Teedeministeeriumi Avalike tööde osakonna direktoriks

T 1937 / lk. 111 : fot

Insener Arnold Leinvald : eksploatatsiooniameti juhataja k.t.

Eesti Raudtee 1939 / lk. 35 : fot

Insener Edgar Sulg : [teedeministeeriumi peainspektor]

Eesti Raudtee 1925 / lk. 99 : portr

Insener Julius Vambola 60 aastat vana : [ehitusinsener]

Tehnika Ajakiri 1936 / lk. 260 : fot

Insener Karl Ipsberg 70-aastane : [ehitusinsener]

Tehnika Ajakiri 1940 / lk. 27 : fot

Insener R. Mitt pensionile : [dipl. ehitusinsener]

T 1935 / lk. 191-192 : fot

Inseneride, arhitektide ja tehnikute kutseõiguse seaduse põhjal 1925 aasta kestel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja 1925 / lk. 171-172

Inseneride, arhitektide ja tehnikute kutseõiguste seaduse põhjal ("Riigi Teataja " nr. 33/34 - 1923 a.) 1926 a. kestel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja 1927 / lk. 330-332

Inseneride, arhitektide ja tehnikute kutseõiguste seaduse (RT 33/34 - 1923) alusel Tehnika eriteadlaste registreerimiskomisjonis 1932. a. I poolel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Hariduse- ja Sotsiaalministeeriumi Teataja 1932 / lk. 61-62

Insenerikoja tegevliikmete nimestik

Tehnika Ajakiri 1935 / 3, lk. 49-51; 4, lk. 67; 5/6, lk. 111; 7, lk. 132; 9, lk. 187; 10, lk. 205; 11, lk. 240

Insenerikoja tegevliikmete nimestik

Õiendus : Trükivead [Tehnika Ajakirjas nr. 3, 1935] // Samas (1935) 4, lk. 68

J. Frauenhoferi 150. sünnipäevaks : [saksa füüsik, optik ja astronoom]

Prükkel, R. Tehnika Kõigile 1937 / lk. 199 : fot

Jaak Puhk : [firma "J. Puhk & Pojad" asutaja : nekroloog]

Meie Edu 1927 / Kevadel, lk. 3-5 : portr

Jaan Kark'i curriculum vitae

Kark, J. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta : I Praktilise geoloogia professorile, II Mäetööde professorile 1938 / lk. 1-3

Jaan Kopvillem 50 aastane : [keemik-tehnoloog]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 135 : fot

Jakob Tülk : [maamõõtja, Eesti esimeste maamõõte ja kultuur-tehniliste käsiraamatute autor]

Geodeet 1935 / lk. 28-30

James Watt : [aurumasina leiutaja]

Eesti Tehnika Seltsi Ajakiri 1919 / lk. 60-63

James Watt : maailma suurima jõuallika leiutaja

Meie Edu 1929 / lk. 22-25

Jeena ja Tartu : Goethe mõjust eesti keemia- ja rohuteaduse arenemisele : [Goethe mõju Jeena ülikooli keemia- ja rohuteaduse õpetamisele ja seal hariduse omandanud Tartu ülikooli õppejõududele]

Wallner, R. Pharmacia 1932 / lk. 62-64

Joakim Puhk 50-aastane : [tööstur]

Kaubandus-Tööstuskoja Teataja 1938 / lk. 251 : fot

Johan Emblik 60-aastane : [piimandustegelane]

Põllumees 1926 / lk. 167-168 : portr

Johan Sakeus surnud : [dipl.-ins., Teedeministeeriumi inspektor]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 160

Johann Wilhelm Hittorf ja mõnda tema töödest : [keemik : uurimistööst elektrolüüsi alal]

Paris, A. Loodus 1924 / lk. 247-255

Johannes Kiivet 60-aastane : [matemaatik]

Eesti Kool 1939 / lk. 72-74 : fot

Johannes Käis 50-aastane

Vilbaste, G. Loodusevaatleja 1935 / lk. 188

Julius Kitsing : Metsade Peavalitsuse ülem

Eesti Mets 1922 / lk. 17-18 : portr

Kadunud Prof. Dr. Hendrik Bekkeri isikust : [Tartu Ülikooli geoloogia professor]

Audova, A. Üliõpilasleht 1925 / lk. 262-264 : portr

Kahe geoloogi mälestuseks : [prof. H. Bekker, akadeemik Fr. Schmidt]

Luha, A. Loodusevaatleja 1932 / lk. 39-42 : fot

Kaks värsket doktorit metsateaduse alal : [K. Verberg, P. Reim]

Eesti Mets 1929 / lk. 249-251 : fot

Kala-konservitöösturi [R. Anderson] kolmekordne juubel

Kalandus 1933 / lk. 148-149 : fot

Kalatöösturi [E. Tamm] 25. a. tegevuse juubel

Kalandus 1933 / lk. 265-267 : fot

Karl Kesa, "Raadio" väljaandja ja tegevtoimetaja. Hans Thomson, "Raadio" kaasasutaja ja teaduslik toimetaja kuni dets. 1926. A. Põdrus, "Raadio" praegune teaduslik toimetaja

Raadio 1927 / lk. 195 : portr

Karl Tenner (1783-1860) : [esimene Eesti geodeet]

Geodeet 1935 / lk. 29-30 : fot

Karl-Erich Tilzen : [teedeinsener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1936 / lk. 154 : fot

Kaubandus-tööstuskoja direktor Max Hurt : [nekroloog]

Kaubandus-Tööstuskoja Teataja 1938 / lk. 203 : fot

Kaubandus-tööstuskoja liikmete ja nende kandidaatide nimekiri

Riigi Teataja 1925 / lk. 1006-1008

Kaugenägemissilma leiutaja Zworykin : [vene päritolu ameerika füüsik ja leidur]

Raadio 1936 / lk. 220 : fot

[Keemia-Instituudi direktoriumi esimeheks A. Paris]

Keemia Teated. 1 1932 / lk. 32

Keemik Karl Friedrich Luts 50-aastane

Loodusevaatleja 1933 / lk. 188

Keskseltsi uued tööjõud : [põllumajanduslik keskselts : J.Talts, E.Teinburg jt.]

Põllumees 1926 / lk. 652-653 : portr

Koja juubilarid : [Kaubandus-Tööstuskoja nõunik Robert Berendsen 50, pearaamatupidaja Johannes Tinn 50]

Eesti Jõulu Majandus 1934 / 24. det., lk. 3

Kolm taevamehaanika ehitajat : [Nikolaus Kopernikus, Galileo Galilei, Isaac Newton]

Hallimäe, R. Tartu Ülikooli Tähetorni Kalender 1943. aastaks 1943 / lk. 118-124 : fot

Kolonel Jakob Prei : [Eesti Geodeetide Ühingu asutajaliige]

Geodeet 1935 / lk. 30 : fot

Kolonel-leitnant Johan Mey : [nekroloog]

Sõdur 1927 / lk. 335 : portr

Kolonel-leitnant Johann Mey : [nekroloog]

Geodeet : [aastaraamat]. 2 1927 / lk. 7; lk. 5 : portr

Konstantin Maim 50 aastane : [mereinsener]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 111 : fot

Kopernik, tema ideed ja nende filosoofiline tähtsus

Rootsman, D. Loodus 1924 / lk. 21-32 : portr

Kristjan Dahli mälestuseks : [Heinaste merekooli asutaja]

Laevandus 1939 / lk. 68-69 : fot

Kuressaare Merekooli juhataja J. Teär 50-a.

Laevandus 1939 / lk. 70 : portr

Kutsekooli lõpetanud maamõõtjate nimestik : [ka Tallinna Tehnikumi alamastme lõpetanud]

Geodeet : [aastaraamat]. 2 1927 / lk. 26-30

Käsmu merikooli juhataja kapt. K. Larens 60 aastane

Laevandus ja Kalaasjandus 1926 / lk. 61 : portr

Leidur Marconi : [G. Marconi, itaalia raadiofüüsik ja -tööstur : nekroloog]

Postisarv 1937 / lk. 139 : fot

Leopold Johanson : [teedeminister]

Eesti Raudtee 1932 / lk. 35 : fot

Linnadeliidu esimees Tallinna linnapea A. Uesson 50-aastane

Mühlbach, L. Linnad ja Alevid 1929 / lk. 1-2 : fot

Louis Pasteur

Wallner, R. Pharmacia 1923 / lk. 29-37

Louis Pasteur : 1822-1895

Schlossmann, C. Eesti Arst 1923 / lk. 1-5 : portr

MacAdami 100-da surmapäeva puhul : [Šoti leiutaja, Briti teede-peainsener]

Kikerpill, E. Tehnika Ajakiri 1936 / lk. 237-238 : fot

Mag. agr. Juhan Hindriko : [Õisu Piimandusinstituudi Piimanduskatsejaama juustuosakonna juhataja : nekroloog]
Põllumajandus 1943 / lk. 175 : portr

Mag. chem. Johannes Põlluman : [nekroloog]
Laur, A. Keemia Teated. 2 1935 / lk. 112-113 : fot

Mag. chem. Johannes Põlluman [rist] 1. V. 1935 : in memoriam
Laur, A. Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 112 : portr

Mag. chem. Tõnis Koern : [nekroloog]
Hüsse, J. Tehnika Ajakiri 1933 / lk. 117

Mag. chem. Tõnis Koern : [nekroloog]
Raudsepp, H. Keemia Teated. 2 1934 / lk. 1-3 : fot

Majandusteadlane Allo Pakri, teedeministeeriumi nõunik
Eesti Raudtee 1937 / lk. 72 : fot

Marcelin Berthelot : 1827-1907 : jooni suure keemiku elust ja tegevusest
Kogerman, P. Eesti Rohuteadlane 1927 / lk. 81-86 : fot

Marcelin Berthelot' 100. sünnipäeva pidustused : [25.10.1927]
Kaubandus-Tööstuskoja Teataja 1927 / lk. 501

Marcellin Berthelot' elu ja töö : [keemik]
Wallner, R. Pharmacia 1927 / lk. 219-224

Marcellin Berthelot filosoofina
Kurrot, F. Pharmacia 1927 / lk. 225

Marconi surnud
Õpilasleht 1937 / lk. 2

Martin Määr 70-aastane : [piimandustegelane]
Ühistu 1944 / lk. 12 : portr

Max Lasberg surn. : [Riigikantselei juhataja, Eesti Autoklubi toetajaliige, ajakirja "Auto" üks ellukutsuja]
Auto 1929 / lk. 216

Mees, kes leiutas telefoni : [Philipp Reis]
Raadio 1934 / lk. 31 : joon

Meie 50. a. juubilarid : Eduard-Rudolf Kimber : [insener-tehnoloog]
Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 206 : fot

Meie 50. a. juubilarid : Jaan Aarmann : [mäeinsener]
Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 205 : fot

Meie 50. a. juubilarid : Jaan Sumberg : [masinaehituse diplom-insener]
Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 206 : fot

Meie 50. a. juubilarid : Peeter Sisask : [ehitusinsener]
Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 206 : fot

Meie 50. a. juubilarid : Vladimir Mihelson : [insener-tehnoloog]
Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 206 : fot

Meie juubilarid : [kultuurtehnikud E. Pajuste, A. Linno ja N. Goss]
Geodeet 1937 / lk. 55-57 : fot

Meie juubilarid : Aleksander Markson, 50 a. : [Tallinna Linna Elektriijaama direktor]
Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 111 : portr

Meie juubilarid : Alfred Saarm, 50 a. : [Kaitseministeeriumi Varustusvalitsuse teenistuja]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 111 : portr

Meie juubilarid : Alfred Saarm, 50 a. : [Kaitseministeeriumi Varustusvalitsuse teenistuja]

Õiendus : [vahelejäänud lause] // Samas (1934) 8, lk. 128

Meie juubilarid : dipl.-ins. Aug. Vellner 50

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 60 : fot

Meie juubilarid : dipl.-ins. H. Feldmann 50 : [kummitööstuse "Põhjala" direktor]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 60 : portr

Meie juubilarid : [insener-tehnoloog Eduard Säkk 60-aastane]

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 31 : fot

Meie juubilarid : Th. Hansen, 50 a. : [tsemendivabriku "Port-Kunda" peadirektor]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 111 : portr

Michael Faraday : 1791-1867 / G. Bugge järele

Noorusmaa 1925 / jõulunumber, lk. 42-45

Mihkel Laan : [insener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 42 : fot

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Aastavara : tähtsamat 1938 1937 / lk. 63-64 : portr

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Sama // Maja kalender : tähtsamat 1938. Tallinn, 1937, lk. 63-64 : portr

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Sama // Meie Matsi tähtsamat 1938. Tallinn, 1937, lk. 63-64 : portr

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Sama // Taluperenaise tähtsamat 1938. Tallinn, 1937, lk. 63-64 : portr

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Sama // Keetja perenaise tähtsamat 1939. Tallinn, 1938, lk. 63-64 : portr

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Sama // Suur kalender-käsiraamat kõigile : tähtsamat 1939. Tallinn, 1938, lk. 63-64 : portr

Miljardide omanik John Rockefeller : [USA tööstur, 1839-1937]

Sama // W[ana] M[ie] Matsi tähtsamat 1939. 1938, lk. 63-64 : portr

Moritz Hermann Jacobi : [füüsik ja elektrotehnikateadlane, galvanoplastika leiutaja]

Trükitehnika 1937 / lk. 150 : fot

Mussolini automobilistina

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 46

Mäeinsener Aleksander Teppan in memoriam

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 16

Mälestussõna I. Newton'ile

Rootsman, D. Rahvaülikool 1927 / lk. 26-32 : fot

Märt Raud 60-aastane : [Eesti põlevkivitööstuse rajajaid]

Auto 1938 / lk. 153 : fot

N.J. Žukovski - Vene lennuasjanduse isa

Vetšinkin, V. Võitluseks Valmis 1941 / lk. 87-88 : portr

Naised töösturitena : "Esimene Tallinna vilditööstus" : [Maria Tomp, Salme Hendrikson]

llo 1929 / lk. 37 : portr

Nikolai Viegand : [soojustehnika- ja masinaehitusinsener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 19 : fot

Nimetused : [ins. Karl Ipsbergi määramisest teedeministri abiks alates 6.12.1918]

Riigi Teataja 1918 / lk. 2

Nobeli auhind füüsikas 1927 [C.R.R. Welson'ile ja K.T. Compton'ile]

Kilkson, E. Rahvaülikool 1927 / lk. 96

Nobel'i laureaadi R.A. Millikan'i uuringutest : [ameerika füüsik]

Perlitz, Harald Gottfried Loodus 1924 / lk. 32-36

Paracelsus ja jatrokeemia

Metsapa, H. Pharmacia 1931 / 2, lk. 89-94; 3, lk. 136-140; 4, lk. 163-168 : fot

Parun Zuylen de Nyevelt surnud : [autoasjanduse edustaja]

Auto-Sport ja Turism 1934 / lk. 47 : fot

Peeter Päts Tallinna linna maamõõtja-revidendina 15./28. II 1910 - 15. IV 1918. a.

Kivi, A. Geodeet 1940 / lk. 26-30 : fot

Piiritusmeistrite Ühisuse liigete nimestik käesoleval aastal (1923/24)

Piiritus-Tärklisööstus 1924 / lk. 8-10

"Piistaoja" talu Pärnumaal

Veske, V. Uus Talu 1927 / lk. 469-473 : fot

Prof. dipl. ins. Evald Maltenek : [nekroloog]

Vöhrmann, V. Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 110 : fot

Prof. dr. Paul Kogerman : [keemiateadlane]

Eesti Loodus 1938 / lk. 148-149 : fot

Prof. emer. Georg Landesen : [Tartu Ülikooli Keemia Instituudi direktor, anorgaanilise keemia korraline professor : nekroloog]

Paris, A. Keemia Teated. 2 1935 / lk. 109-111 : fot

Prof. emer. Michael Wittlich : [nekroloog]

Kogerman, P. Keemia Teated. 1 1933 / lk. 82-83 : fot

Prof. emer. Michael Wittlich : [Tartu ülikooli õppejõud, keemik : nekroloog]

Pharmacia 1933 / lk. 55 : fot

Prof. Friedrich Dreyer : [keemik, E.I.Ü. liige : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 33 : portr

Prof. J. Sarv - matemaatika doktor

Loodusevaatleja 1931 / lk. 201

Prof. Nikolai Köstner 50-aastane : [majandusteadlane]

Kaubandus-Tööstuskoja Teataja 1939 / lk. 207 : fot

Prof. O. Daniel'i 70 a. sünnipäevaks!

Eesti Mets 1944 / lk. 51-52 : portr

Prof. Oskar Daniel'i elust ja tööst

Veermets, K. Eesti Mets 1944 / lk. 52-53

Prof. Otto Reinvald'i curriculum vitae

Reinvald, O. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta elektrotehnika esimesele professuurile 1940 / lk. 1-3

Professor A. Paris 50-aastane : [Tartu Ülikooli füüsikalise keemia professor]

Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 42

Professor Dr. phil. Jaan Kopvillem 50-aastane
Kogerman, P. Eesti Loodus 1935 / lk. 139

Professor Evald Maltenek 50-aastane
Üliõpilasleht 1937 / lk. 32

Professor Evald Maltenek 50-aastane : [tehnoloogiainsener ja soojustehnikateadlane]
Tehnika Ajakiri 1937 / lk. 47 : fot

[Professor Friedrich Dreyer surnud]
Tehnika Ajakiri 1934 / lk. 32

Professor Ottomar Maddison 60-aastane : [tehnikateadlane]
Tehnika Ajakiri 1939 / lk. 75 : fot

Põllutöoministeeriumi maamõõdu inspektor August Martin : [nekroloog]
Geodeet : [aastaraamat]. 5 1930 / lk. 5-6 : foto

Raadio pioneerid
Garratt, G.R Raadio 1938 / 19, lk. 4; 20, lk. 18-19

Raadioisa Marconi elutööst
Raadio 1937 / lk. 2

Raudtee abidirektorite vahetus : [O. Raudsep, H. Pärna]
T 1934 / lk. 151-152

Raudtee direktori Jaan Raudsepa 60. aasta sünnipäev
T 1933 / lk. 6 : fot

Raudtee ülema 1. abi ja asetäitja, ehitusinseneri Karl Jürgenson'i lahkumise puhul : [teenistusest vabastamine]
Side 1924 / lk. 7-8 : portr

Raudtee-direktori dipl. ins. J. Raudsepa 10-aastane ametijuubel
Eesti Raudtee 1937 / lk. 52 : fot

Riigivanem Konstantin Päts 60. aastane
Auto-Sport ja Turism 1934 / lk. 17 : fot

Robert Bosch 70-aastane : [Bosch-tehase asutaja]
Auto 1931 / lk. 155 : fot

Roy H. Faulkner : [Auburn Automobile Company president]
Wesley, A. Auto-Sport ja Turism 1935 / lk. 8-10 : fot

Rudolph Diesel : [saksa insener]
Prükkel, R. Tehnika Kõigile 1937 / lk. 91-92

Röntgeni kiired tehnikas : [Röntgen, W.C. : Saksa füüsik, tema uurimistöödest]
Eesti Tehnika Seltsi Ajakiri 1920 / lk. 221-222

[Sada aastat D.I. Mendelejevi sünnist]
Keemia Teated. 2 1934 / lk. 36

125 aastat J.G. Halske sünnimisest : [elektrotehnika firma "Siemens & Halske" asutaja]
Tehnika Kõigile 1939 / lk. 274

Stalini laureaat A.N. Krõlov : [laevaehitusteadlane]
Teadus ja Tehnika 1941 / lk. 337-338 : portr

Stalini laureaat A.N. Krõlov : [laevaehitusteadlane]
Lisa : Grauen, A. [Meenutusi] // Samas, lk. 338

Stalinliku laureaadi P.L. Kapitza tödest : [tugevate magnetväljade uurimine]

Parts, A. Teadus ja Tehnika 1941 / lk. 211-216 : portr., joon

Suure teadlase Marcelin Berthelot 100-aastase sünnipäeva juubeli puhul

Rousseau, C. Eesti Rohuteadlane 1927 / lk. 175-176 : fot

Suurkaupmees ja tööstur Johan Rumberg 65-aastane

Kaubandus-Tööstuskoja Teataja 1939 / lk. 281 : fot

Tartu ülikooli audoktor, prof. dr. Stanislav Jozef Thugutt 70-ne aastane : [keemik]

Pharmacia 1932 / lk. 235-236 : fot

Teadaanne inseneride, arhitektide, insener-keemikute ja keemikute kutseõiguse tunnustamise kohta : [isikute nimekiri]

Eesti NSV Teataja Lisa 1940 / 9, lk. 161; 16, lk. 265

Teedem. Avalikkude tööde osakonna uus direktor dipl. ins. A. Pihlak

Eesti Raudtee 1937 / lk. 53 : fot

Teedeministeeriumi juhid Eesti riigi alguspäevist tänaseni : [O. Sternbeck, E. Säkk, O. Amberg jt.]

T 1933 / lk. 73-77 : fot

Teedeminister, insener Karl Kark : [nekroloog]

Eesti Raudtee 1924 / lk. 40 : portr., fot

Teedeministriks dipl. ins. N. Viitak

T 1937 / lk. 97-98 : fot

"Tehnika Ajakirja ja Auto" toimetaja A. Kink 50-ne aastane

Tehnika Ajakiri ja Auto 1932 / lk. 261-262 : fot

Thomas A. Edison

Noorusmaa 1927 / lk. 56-58 : fot

Thomas Alva Edison

Raadio 1927 / lk. 69-70 : portr

1927. a. kestel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1928 / lk. 234-236

1929. aasta kestel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1930 / lk. 122-124

1933. a. registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1934 / lk. 254-256

1934. a. registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1935 / lk. 457-464

1932. a. registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1933 / lk. 217-220

1928. a. kestel registreeritud tehnika eriteadlaste nimekiri

Riigi Teataja Lisa 1929 / lk. 190-193

Ustava Sõpruse märgiga vääristatud juhte : [A. Uesson : ehitusinsener]

Kotkas 1939 / lk. 7 : fot

[Uued õppejõud Tallinna tehnikumis - ins. A.Kink ja prof. D.Rouzcky]

Loodus 1924 / lk. 167

Uesson, Anton, ehitusinsener, Insenerikoja esimees

Tehnika Ajakiri 1935 / lk. 110 : fot

Uuriparandajast maailma autokuningaks : Henry Ford 75-aastane : [ameerika suurtööstur]

Auto 1938 / lk. 148-152 : fot

Uus geoloogia doktor : [Artur Luha]

Loodusevaatleja 1930 / lk. 63

Uus teedeminister Karl Virma

Eesti Raudtee 1924 / lk. 41 : portr

[Uus tehnilise keemia õppejõud Tartu Ülikoolis Jaan Kopwille : elulugu]

Keemia Teated. 1 1932 / lk. 32

V.Simsivart Kaubandus-tööstuskoja direktoriks : [majandusteadlane]

Kaubandus-Tööstuskoja Teataja 1938 / lk. 604-605 : fot

Viie suurest leidurist : [riistmasinate leiutamisest : leidurid J. Wilkinson, J. Bramah, H. Maudsley, E. Whitney ja T. Blanchard]

Tehnika Kõigile 1936 / lk. 249-251 : joon., fot

Villem Koern'i curriculum vitae

Koern, V. Arvustajate arvamused kandideerijate kohta eksperimentaalse füüsika professuurile 1938 / lk. 3-5

William Huggins'i saja-aastaseks mälestuseks : [astrofüüsik]

Rootsman, D. Loodus 1924 / lk. 304-310 : portr

Vladislav Homan : [dipl. insener-keemik : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1938 / lk. 42 : portr

Voldemar Leevald : [kultuurinsener : nekroloog]

Tehnika Ajakiri 1936 / lk. 154 : fot

[Ülikooli lõpetasid : Nikolai Neuhaus grad. stud. math. tunnistusega; Cand. chem. vääriliseks tunnistati Erich Jaakson]

Loodus 1923 / lk. 745

[Üliõpilase A. Altmann'i kinnitamisest füüsika-instituudi nooremassistentiks]

Loodus 1924 / lk. 61

"Üliõpilaslehe" tehnikumi osa toimkond : [isikkoosseis]

Üliõpilasleht 1921 / lk. 21